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ROMANIA 

PRIMARIA COMUNEI CRACAOANI 

 

PROCES  VERBAL 

 

          Incheiat astazi  29  mai  2020   in sedinta  ordinara a Consiliului local al 

comunei Cracaoani, convocata de primarul comunei prin Dispozitia nr.111 din 22 

mai  2020. 

Sedinta are loc la  sediul primariei,  participand un numar de 13 consilieri din 13 . 

Participa  primarul comunei, secretarul general al comunei, responsabilul pentru 

achizitii si pentru resurse umane, contabilul sef al primariei, administratorul public 

al comunei. Presedintele de sedinta, d-na Homorozan Elena   constata ca este 

indeplinit cvorumul pentru desfasurarea acesteia si  da citire ordinei de zi a 

sedintei. 

            1.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pentru anul 2020. 

Initiator: primar Petre Zamfir. 

           2. Proiect de hotarare privind completarea Programului anual de achizitii 

publice pentru anul 2020. Initiator: primar Petre Zamfir. 

           3. Proiect de hotarare privind   acordarea unui mandat special . Initiator: 

primar Petre Zamfir. 

           4. Proiect de hotarare privind   retragerea Municipiului Roman din cadrul 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Aqua Neamț și modificarea Actelor 

Statutare ale Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ”AQUA NEAMŢ; Initiator: 

primar Petre Zamfir. 

           5. Proiect de hotarare privind  incetarea activitatii Centrului  de asistenta 

dupa Programul scolar-School after school din comuna Cracaoani; Initiator: primar 

Petre Zamfir; 

          6. Proiect de hotatare privind reorganizarea  aparatului de specialitate al 

primarului comunei Cracaoani , aprobarea organigramei si statului de functii;  

Initiator: primar Petre Zamfir.         

          7.Intrebari-interpelari; 

     Presedintele de sedinta supune la vot ordinea de zi.  Se aproba cu unanimitate a 

consilierilor prezenti. Se supune la vot si procesul verbal de la sedinta anterioara. 

Se aproba cu unanimitate de voturi.  

 In continuare se trece la discutarea   punctului   inscris pe ordinea de zi: .Proiect de 

hotarare privind rectificarea bugetului local pentru anul 2020. 

   Ia cuvantul contabilul sef al institutiei  care da citire in continuare, referatului de 

aprobare, raportului de specialitate si proiectului de hotarare avizat de comisiile de 

specialitate.Domnia sa arata ca prin adresa 9263/2020 Administratia Finantelor a 
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comuncat ca au fost alocate 33.000 lei pentru echilibrarea bugetului local, in 

acelasi timp retragandu-se o suma de 16,ooo lei. Pentru diferenta de 17.000 se 

propune repartizarea la cheltuieli cu asigurarile sociale, iluminat public si 

salubritate.  Pe aceasta  tema  d-l Savin Dionisie spune ca ar fi nevoie  de un aparat 

de copiat avand in vedere examenele care se apropie, scoala   cheltuind  mult in 

aceasta perioada de pandemie.    

D-na contabila arata ca in buget nu sant bani suficienti in acest moment. Au fost 

cheltuieli foarte  mari in aceasta perioada de pandemie si     in plus la salubritate 

lunar sant facturi de 18 000 lei. La fel la E-On. In plus incasarile la impozite si taxe 

au scazut drastic.  D-l  Stacescu arata ca ar fi bine daca s-ar gasi niste sponsori  

pentru a plati furnizarea de internet pentru copii fara posibilitati din comuna. Nu 

mai sant alte discutii, proiectul de hotarare este supus la vot si se aproba cu 

unanimitate de voturi.  

  Se trece la urmatorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind 

completarea Programului anual de achizitii publice pentru anul 2020. Initiator: 

primar Petre Zamfir. Ia cuvantul responsabilul pentru achizitii prezinta referatul de 

aprobare si raportul de specialitate la proiectul de hotarare, avizat favorabil in 

comisiile de specialitate.  Prezinta apoi anexa cu propunerile pentru completari la 

Programul de achizitii pentru anul 2020. 

  Nu sant alte discutii motiv pentru care este supus la vot. Se aproba cu unanimitate 

de voturi. 

  Se trece la urmatorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind   

acordarea unui mandat special. Ia cuvantul viceprimarul comunei-reprezentant al 

Consiliului local in AGA la ADI ECONeamt. Arata ca prin adresa  ADI  

ECONeamt se solicita acordarea unui mandat special reprezentantului comunei in 

AGA pentru a vota “pentru” sau “impotriva” incheierii unui act aditional la 

contractul incheiat cu operatorul de salubritate prin care se solicita  o amanare la 

plata redeventei datorate de acesta, motivat de pandemia de Coronavirus. Se trece 

la discutii legat de acest proiect de hotarare. D-l Nita Vasile arata ca ar fi bine ca 

viceprimarul in calitate de reprezentant al comunei sa respecte pe viitor  mandatul 

dat de Consiliu si sa voteze asa cum a stabilit acesta -  in AGA. A fost o situatie in 

care vicele a votat invers fata de cum primise mandatul, ori acest lucru nu e in 

regula. D-l primar considera ca solicitarea venita din partea ECONeamt nu este 

intemeiata, operatorul trebuie sa plateasca, asa cum si ei au pretentii la plata la 

timp a serviciilor prestate. Anul trecut pentru o intarziere la plata  a blocat conturile 

primariei. D-l Savin Dionisie arata ca programul stabilit pentru colectare , nu se 

respecta in prezent . Viceprimarul comunei arata ca a fost un program pe timpul 

starii de urgenta. Incepand cu luna iunie se revine la programul obisnuit. Nu sant 

alte discutii motiv pentru care se supune la vot proiectul de hotarare,  asa cum a 

fost propus de initiator respectiv pentru acordarea unui mandat special 
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viceprimarului pentru a vota impotriva incheierii unui act additional la contractul 

in vigoare. Se aproba  cu unanimitate de voturi. 

Se trece in continuare la urmatorul punct: Proiect de hotarare privind   retragerea 

Municipiului Roman din cadrul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară AQUA 

Neamț și modificarea Actelor Statutare ale Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară ”AQUA NEAMŢ. Ia cuvantul din nou viceprimarul care arata ca  

municipiul Roman doreste  sa se retraga din ADI AQUA Neamt si sa rezilieze 

contractul cu operatorul APASERV. In acest sens a venit cu solicitare in cadrul 

AQUA Neamt. I s-a comunicat ca se poate acest lucru cu aprobarea celorlalte 

UAT-uri membre si a finantatorului  de la care a primit fonduri pentru programele 

de dezvoltare in derulare. D-l Dogariu C-tin arata ca e dreptul fiecarui UAT sa 

hotarasca cu cine doreste sa colaboreze motiv pentru care considera ca ar trebui 

aprobata solicitarea municipiului Roman.  D-l viceprimar arata ca in cazul in care 

mun.Roman paraseste AQUA Neamt  va avea de suferit activitatea de distributie a 

apei pt celelalte UAT –uri din cadrul acestei asociatii.  D-l  administrator public 

arata ca operatorul regional APAVITAL Iasi ofera apa potabila la un pret mult mai 

bun. Intrucat se tergiverseaza preluarea retelei de la Cracaoani de catre APASERV 

va merge la APAVITAL pentru o discutie de principiu in vederea unei eventuale 

preluari de catre acesta.  

 Nemaifiind alte discutii se supune la vot propunerea facuta prin proiectul de 

hotarare de aprobare a retragerii din AQUA Neamt a municipiului Roman, singura 

conditie fiind aceea a platii  sumelor prevazute in contractul de  delegare din 2009 

si in Statutul asociatiei. Se aproba cu unanimitate. 

  Se trece la urmatorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind  incetarea 

activitatii Centrului  de asistenta dupa Programul scolar-School after school din 

comuna Cracaoani; Initiator: primar Petre Zamfir; Ia cuvantul secretarul comunei 

care arata ca urmare a solicitarii venite din partea Biroului financiar contabil, 

motivat de reducerea disponibilitatilor financiare urmare a Pandemiei cu 

Coronavirus, precum si a faptului ca ultimul trimestru al acestui an nu are 

acoperire in ceea ce priveste alocare bugetara pentru cheltuielile de personal, 

primarul comunei a initiat acest proiect de hotarare avizat de catre comisiile de 

specialitate. Da citire referatului de aprobare si raportului de specialitate la acest 

proiect. Presedintele de sedinta da cuvantul la discutii privind acest proiect de 

hotarare. D-l Nita Vasile arata ca nu este indicata inchiderea Centrului school after 

school chiar daca nu are activitate. D-l Andrisoaia Vasile arata ca urmare a 

inchiderii scolilor pe timpul Pandemiei ar fi mai indicata o suspendare a activitatii 

pana la reluarea cursurilor  scolare efective. D-l Vidu Neculai arata ca ar trebui sa 

se mentina in activitate acest compartiment si sa se hotarasca in septembrie ce va fi 

in continuare mai ales ca in ultimul trimestru nu mai sant bani alocati pentru 

cheltuieli de personal si salarii, atunci se va vedea daca incepe activitatea scolara 
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efectiva si poate va fi si o rectificare bugetara si o alocare de fonduri. Nu mai sant 

discutii astefl incat presedintele de sedinta supune la vot aceasta propunere si 

proiectul de hotarare in forma prezentata. „Pentru” sant 0 voturi, „impotriva”-13 

voturi. Proiectul este astfel respins urmand ca eventual in septembrie sa fie luata o 

hotarare in functia de situatia concreta de atunci. 

 Se  trece la urmatorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotatare privind 

reorganizarea  aparatului de specialitate al primarului comunei Cracaoani , 

aprobarea organigramei si statului de functii;  Initiator: primar Petre Zamfir.    D-l 

primar Petre Zamfir arata ca, deoarece proiectul de hotarare anterior discutat nu a 

fost aprobat, acesta privind modificarea statului  de functii care era legat de 

aprobarea precedentului,  ramane fara obiect motiv pentru care propune retragerea 

sa de pe ordinea de zi. Se aproba     cu unanimitate de voturi.  

   Se trece la ultimul punct pe ordinea de zi: Intrebari-interpelari. 

  D-l Dogariu C-tin intreaba care mai este stadiul lucrarilor la podul in lucru peste 

Cracau. D-l vice arata ca se fac cofraje urmand sa se toarne placa de deasupra.  

 D-l Vasile Andrisoaia intreaba pe d-l vice daca se poate face totusi ceva pentru 

repararea crucii amplasata la Magazia si despre care s-a mai discutat. D-l vice arata 

ca a incercat sa faca ceva dar crucea e prea inalta si fragile si exista pericol de 

accidente. Ar trebui coborata la pamant si facuta reparatia si o consolidare a ei dar 

nu prea exista resurse financiare. 

 D-l director Savin Dionisie legat de Monografia comunei,  arata ca de-a lungul 

timpului au existat mai multe incercari ale catorva autori, mai mult sau mai putin 

documentate, mai mult sau mai putin reusite. In prezent in cadrul proiectului de 

modernizare a Caminului cultural  s-a  realizat o noua monografie mai bine 

documentata. Dar ca in cazul oricarui alt proiect de acest gen intotdeauna e loc de 

mai bine. E bine totusi ca astazi cand toata lumea are in primul rand preocupari de 

ordine economic se gandeste cineva si la cultura. 

  In continuare juristul primariei,  legat de stadiul procesului cu firma Pedanco 

privind evacuarea din spatiul ocupat la Caminul cultural Magazia, aduce la 

cunostinta domnilor consilieri ca a fost comunicata Sentinta privind evacuarea din 

acest spatiu, urmeaza ca dupa curgerea termenului legal sa mearga la tribunal 

pentru definitivare, urmand ca apoi sa se dispuna evacuarea din spatiu prin 

intermediul executorului judecatoresc. 

  Nu mai sant alte discutii motiv pentru care presedintele de sedinta multumeste 

tuturor pentru participare. Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 
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     PRESEDINTE DE SEDINTA                                 SECRETAR GENERAL 

         ELENA HOMOROZAN                                           FLORIN URSACHE    

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


